
Terasele � asteptare
 Conducerea Primariei inca gandeste daca este oportun sa aurorizeze terasele, dat fiind faptul ca se
executa lucrari de infrastructura pe centru
  
  In aceasta saptamana conducerea Primariei va decide daca se vor amenaja terase pe strada Nicolae
Balcescu, in timpul verii. Reprezentantii Primariei spun ca s-ar putea ca in acest an, din cauza lucrarilor la
retele de pe centru, terasele sa fie mutate pe platforma de la Cazarma 90 unde vor fi concentrate
majoritatea festivitatilor. Sezonul a fost deschis anul trecut inca din luna mai si a tinut pana in luna
octombrie iar municipalitatea a facut o afacere buna. Comerciantii au adus bugetului local in jur de 1,5
miliarde de lei, iar in acest an, dat fiind ca este si Campionatul European de fotbal incasarile ar putea
creste. 
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